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Dr. Szili Katalin
az 4rmftgytílds Elnfke részére

Melyben

Tisztelt Elnök Asszonyt

Mikor juthatnak pénztikhoz a tanodák?" cin=el a Házszabály 91 .§-a alapján kérddst kívánok
benyüjtaní Hilier István miniszter úrhoz . A kérdésre írásbah kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter Or!

Erdős Norbert
országgyűlés képviscM
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Írásbeli kérdés

Az oktatási rendszer átalakítása feltételezni a különféle civil szervezetek, egyesületek és más nonprofit
szakmai szervezetek aktív bevonását az ágazatokban folyó munkába . Ezen szervezetek főkopp olyan
határterületeken töltenek be fontos hiánypótló feladatot, amelyeket a jelenlegi rendszer nem tud olyan
hatékonyan elérni . Ilyen például a hátrányos helyzetű tanulók rendszeres mentorálása, szervezett
támogatása, a tehetséggondozás_
Napjainkra ezen szervezetek már komoly szerepet töltenek be az oktatási intézmények munkájának
támogatásával illetve azok tehermentesítésével, mégis egyre gyakrabban hallani, hogy igen
tekervényes úton, legtöbbszár késve jutnak csak az elnyert támogatásokhoz .
A IlEFOP 2.1 .4/b pályázat által megvalósított Tanoda program az ország számos pontján hozott létre
tanodákat, ahol hátrányos helyzetű gyerekek ezrei kapnak lehetőséget arra, hogy rendszeres szakmai,
lelki segítséghez jussanak.
A tanodákat működtető szervezetek, egyesületek mára mégis lehetetlen helyzetbe kerültek, miután az
elnyert ősszeget nem kapták meg . A programban dolgozó pedagógusok negyedik honapja dolgoznak
ingyen, a pályázatuk megvelásításáhaz szükséges eszközöket az egyesületek sct a tanárak a sarját
pénzükből fizetik . Több tanoda komolyan foglalkozik a hitelfelvétel gondolatával is, hogy a pályázat
elnyerőse ~jelentkező gyerekeket ne kelljen hazaküldeni és felfüggeszteni a tanoda működését.
13ár a Minisztérium egyszertlsitette a pályázatok elbírálását azáltal, hogy nem kell kül2 a elküldeni azt
a Foglalkoztatási Hivatalhoz a MÁK-hoz majd az OMAI-hoz, a rendszer átalakításának időzítése miatt
a kifizetések csúszása még nagyobbnak ígérkezik .

Tisztelt Miniszter úr!

Mikor juthatnak pénzükhtSz a tanodák?

Várható-e, hogy a rendszer egyszerűsítése nyomán csökkenteni tudják a jelenlegi 60 napos kifizetési
h~íd8'?

Várom megtisztelő válaszát.
Békés, 2007. január 12_
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